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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

28. maj 2018 

Svar på Sundheds- og Ældreudvalgets spørgsmål nr. 967 (Alm. 
del) af 9. maj 2018 stillet efter ønske fra Flemming Møller 
Mortensen (S)  

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for om og i givet fald hvornår repræsentanter fra Philip 

Morris, British American Tobacco og andre repræsentanter for tobaksindustrien i 

indeværende valgperiode har rettet henvendelse til Finansministeriet, herunder 

også ministeriets styrelser?  

 

Vil ministeren samtidig redegøre for, hvad formålet med hver af repræsentanter-

nes henvendelse har været, og hvilke svar departementet eller styrelserne har givet 

disse repræsentanter, herunder hvilke overvejelser og begrundelser departementet 

eller styrelserne har lagt til grund for deres svar, både internt og som udtrykt til 

disse repræsentanter? 

 

Svar 

På baggrund af spørgsmålet er der foretaget en rundspørge i Finansministeriets 

styrelser og i departementets kontorer. Der er efter det oplyste ingen der har mod-

taget henvendelser fra Philip Morris, British American Tobacco eller andre repræ-

sentanter for tobaksindustrien i indeværende valgperiode. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 967 
Offentligt
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